



Indre Østfold  
kommune 2020

---

## Møtereferat fra møte i Delprosjekt: A4 - Helse, sosial og omsorg

---

<b>Medlemmer til stede</b>	Heidi Eek Guttormsen, Alf Johnsen, Jan-Erik Eide, Bodhild K.Lang, Anne-Lise Ringerike
<b>Varamedlemmer til stede</b>	
<b>Forfall</b>	Lill Margrethe Eiken Hanssen, Kjetil Ruud
<b>Tillitsvalgte</b>	Anne Jorunn Nilsen, Dag Espen Thygesen
<b>Hovedverneombud</b>	Kjetil Ruud
<b>Andre</b>	
<b>Møtested, dato</b>	Askim, 08.02.2018

<b>Konklusjoner</b>	<b>Ansvar</b>	<b>Frist</b>
<ol style="list-style-type: none"><li>Godkjenning av forrige referat (fra 03.01.18, 19.01.18 og 02.02.18)<ul style="list-style-type: none"><li>Ble ikke diskutert</li></ul></li></ol>		
<ol style="list-style-type: none"><li>Opplisting av alle de ulike tjenestene vi skal ha med i vårt delprosjekt<ul style="list-style-type: none"><li>Fortsettelse av fredagens gjennomgang</li><li>Se skjema «samordning av ansvarsområder»</li></ul><p><u>Konklusjon;</u> Arbeidsgruppen gjennomgikk og reviderte excel filen, i tillegg til å fylle ut skjema mottatt fra prosjektstaben – Samordning av ansvarsområdene.</p></li></ol>	Alle i møte	
<ol style="list-style-type: none"><li>Hvem og når skal vi invitere de ulike prosjektene som skjer innenfor vårt fagområde, ute i de ulike kommunene – til info i vår gruppe?</li></ol>	Alle i møte	

<ul style="list-style-type: none"> <li>• Askim – primærhelse/ trøgstad dagsenter/dagtilbudet- alle som har behov for ett dagtilbud</li> <li>• Hobøl/Spydeberg – SIO og tildeling av tjenester – felles forvaltningskontor quick-fix</li> <li>• Utviklingscenteret og Helsehuset 2 timer</li> <li>• Forsterket helsestasjon/tverrfaglig møter/forsterket rus arbeid</li> <li>• Barnevern – helhetstanken/familie tanken – funksjonshemmede barn/barnevern</li> </ul> <p><u>Konklusjon;</u></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Møteplan jobbes med</li> </ul>		
<p>4. Søking på prosjektmidler Fylkesmann</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• innovasjon og kompetanse – møte 26.02.18</li> <li>• prosjektskjønnsmidler frist 31.3.18</li> <li>• kompetanse midler kr 125 000 pr kommune inn i fellespott.</li> </ul> <p><u>Konklusjon;</u></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• For ikke å miste kreative kollegaer i kommunene underveis, ønsker gruppen å opptre som «ett samordningsorgan» for alle prosjektene som allerede foregår innenfor vårt fagområde, og som settes i gang underveis. Vi ønsker å bli orientert og informert, hvor vi får mulighet til å komme med kommentarer/innsspill på prosjektsøknader og mandat.</li> <li>• Lill Margrethe deltar på info møte vedr prosjektmidler hos Fylkesmann.</li> </ul>		
<p>5. Fremdrift i vårt prosjekt.....</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Kjent med Holbæk kommune – mars 2018</li> <li>• Avklaringer med de andre delprosjektgruppene; <ul style="list-style-type: none"> <li>➢ Kommunalt eierskap – helsehuset, krisesenter, avlastningshjemmet</li> <li>➢ Oppvekst – barnevern forebyggende.....</li> <li>➢ Kultur – m tanke på miljøarbeidere på klubben og andre ting.....</li> <li>➢ Tekniske tjenester – kjøkken og hjelpemidler</li> <li>➢ Andre ting?</li> </ul> </li> </ul> <p>Hva trenger vi av de ulike IKS`ene – eller hva er behovet i fagområdene som er inn i IKS`et?</p>		

<p><u>Konklusjon;</u></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Eierskapsgruppen har tatt kontakt og de ønsker ett avklaringsmøte vedr kompetansesenteret på Helsehuset, avlastningshjemmet, krisesenter og eventuelt barnevern den 20.mars. Vi er imidlertid usikre på om vi er klare for å diskutere dette, sett med faglige øyne.</li> <li>• Barnevern/helsestasjon/forebyggende arbeid/familiefokuset - må avklares inn mot oppvekst. Anne-Lise finner møtetidspunkt med delprosjekt oppvekst.</li> </ul>		
<p>6. Samordningstings med staben/resten av prosjekt</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Årshjul</li> <li>• Kartlegging</li> <li>• Kompetansebehov</li> </ul> <p><u>Konklusjon;</u></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Grappa gikk igjennom skjemaene og begynte å fylle ut. Ferdigstiller på møte 27.2.18.</li> </ul>		
<p>7. Budsjett – noen endringer m tanke på våre oppdaterte planer?</p> <p><u>Konklusjon;</u></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Budsjett forslaget sendes inn slik det er pr idag</li> </ul>		
<p>8. Eventuelt Fikk info om ulike ting;</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Sammenslåing av psykososialt kriseteam <ul style="list-style-type: none"> <li>➤ Felles saksfremlegg til alle kommunene og fellesnemd. Hege Bakke holder i dette, i samarbeid med Bodhild.</li> </ul> </li> <li>• Folkehelse «plasseres» i delprosjektet adm.ledelse m Anne L. Blir også opprettet mer formell gruppe av alle kommunenes folkehelsekoordinatører.</li> <li>• Virtuell avd./pilot prosjekt i Eidsberg. (Overgangsfasen fra sykehuet til hjemmet, med sammensatt sykdomsbilde.) Nytt prosjekt Kad usk pasienter til virtuelt avd, sett mot rehab.prosjektet.</li> </ul>		